
Уважаеми доц. Чобанов, 
 
Във връзка с предложеното отлагане на уседналостта изказвам своето мнение по въпроса. Не 
съм съгласна с отлагането, тъй като мисля, че уседанлостта по район и на територията на 
Столична община е важен критерий за класиране в детските градини. Навсякъде по света, 
където има повишено търсене и недостатъчно предлагане на дадена социална или здравна 
услуга има и листа с чакащи. Тя се формира, съобразно хронологично заявеното желание за 
ползване на съответната услуга. Тъй като, относно кандидатстването в градина, не може да се 
дава предимство на базата на поредността на регистриране в ИСОДЗ,  алтернативен вариант е 
за това да се използва броя години, през които кандидатстващите имат регистрация в даден 
административен район. Предлагам одобреният в сега действащата Наредба срок от 2 години 
да се запази и да действа както е предвидено-от идващите класирания. 
 
С уважение,  
 
Лилия Костадинова 
 


